

PricewaterhouseCoopers Audit  
63, rue de Villiers  
92208 Neuilly-sur-Seine Cedex

ERNST & YOUNG et Autres  
41, rue Ybry  
92576 Neuilly-sur-Seine Cedex

S.A with the registered capital  
of EUR 2,510,400

S.A.S with variable capital

Auditors  
Member of the regional  
association at Versailles

Auditors  
Member of the regional  
association at Versailles

## **Sofinco, S.A**

### **Accounting period from 1 January to 30 June 2007**

### **Audit report on the accounts and financial information for a six-month period in 2007**

Dear Shareholders:

Within the scope of our qualifications as auditors, and according to Article L. 451-1-2 of the Code Monétaire et Financier (Monetary and Financial Code), we have performed the following:

- Limited examination of the consolidated accounts for the six-month period, as submitted by Sofinco S.A, for the period from 1 January until 30 June 2007 that are enclosed with the presented report:
- Verification of the information stated in the six-month report.

The Conseil d'administration (Administrative Counsel) was responsible for submitting these consolidated accounts for the six-month time period. They appeared to us, based on our limited examination, to confirm our conclusions about the accounts.

We performed our limited examination according to the professional standards valid in France. This limited examination of the intermediate accounts was aimed at providing the necessary estimated information, first of all regarding the persons responsible for the financial and accounting aspects and the implementation of analytical procedures, as well any other appropriate procedure. An examination of this nature does not include all of the proper auditing checks specified in the professional standards valid in France. It does not provide assurance of identification of all significant points, which could exist within a scope of an audit, and for this reason we do not state our opinion of the audit.

Based on our limited examination, we have not discovered any relevant significant fault that, in its significant aspects and the accounts for the six-month period, as consolidated and submitted, that would not be in conformity with the standard IAS 34 – referential standard IFRS as adopted in the European Community in relation to intermediate financial information.

Without affecting the case of the opinion, as stated above, we would like to draw your attention to Note 1 in the Annex, regarding a change of an accounting method, implemented on 1 January 2007.

We have also proceeded in compliance with the professional standards valid in France in the verification of the submitted information in this report for the six-month period, and we have commented on the submitted consolidated accounts, in which examination was limited.

We have not expressed our position as to the reliability of the accounts and their compliance with the obtained consolidated accounts for the six-month period.

In Neuilly sur Seine, on 29 August 2007

Auditors

PricewaterhouseCoopers Audit

ERNST & YOUNG et Autres

Signature

Signature

Anik Chaumartin

Valérie Meeus

**PricewaterhouseCoopers Audit**

63, rue de Villiers  
92208 Neuilly-sur-Seine Cedex  
S.A. au capital de € 2.510.460

Commissaire aux Comptes  
Membre de la compagnie  
régionale de Versailles

**ERNST & YOUNG et Autres**

41, rue Ybry  
92576 Neuilly-sur-Seine Cedex  
S.A.S. à capital variable

Commissaire aux Comptes  
Membre de la compagnie  
Régionale de Versailles

**Sofinco, S.A.**

Période du 1<sup>er</sup> janvier au 30 juin 2007

**Rapport des commissaires aux comptes sur l'information financière semestrielle 2007**

Mesdames, Messieurs les Actionnaires,

En notre qualité de commissaires aux comptes et en application de l'article L. 451-1-2 du Code Monétaire et Financier, nous avons procédé à :

- l'examen limité des comptes semestriels consolidés résumés de la société Sofinco S.A., relatifs à la période du 1<sup>er</sup> janvier au 30 juin 2007, tels qu'ils sont joints au présent rapport ;
- la vérification des informations données dans le rapport semestriel.

Ces comptes semestriels consolidés résumés ont été établis sous la responsabilité du conseil d'administration. Il nous appartient, sur la base de notre examen limité, d'exprimer notre conclusion sur ces comptes.

Nous avons effectué notre examen limité selon les normes professionnelles applicables en France. Un examen limité de comptes intermédiaires consiste à obtenir les informations estimées nécessaires, principalement auprès des personnes responsables des aspects comptables et financiers, et à mettre en œuvre des procédures analytiques ainsi que toute autre procédure appropriée. Un examen de cette nature ne comprend pas tous les contrôles propres à un audit effectué selon les normes professionnelles applicables en France. Il ne permet donc pas d'obtenir l'assurance d'avoir identifié tous les points significatifs qui auraient pu l'être dans le cadre d'un audit et, de ce fait, nous n'exprimons pas une opinion d'audit.

Sur la base de notre examen limité, nous n'avons pas relevé d'anomalies significatives de nature à remettre en cause la conformité, dans tous leurs aspects significatifs, des comptes semestriels consolidés résumés avec la norme IAS 34 – norme du référentiel IFRS tel qu'adopté dans l'Union européenne relative à l'information financière intermédiaire.

Sans remettre en cause l'opinion exprimée ci-dessus, nous attirons votre attention sur la note 1 de l'annexe relative au changement de méthode comptable intervenu à compter du 1er janvier 2007.

Nous avons également procédé, conformément aux normes professionnelles applicables en France, à la vérification des informations données dans le rapport semestriel commentant les comptes semestriels consolidés résumés sur lesquels a porté notre examen limité.

Nous n'avons pas d'observation à formuler sur leur sincérité et leur concordance avec les comptes semestriels consolidés résumés.

Neuilly sur Seine, le 29 août 2007


Les Commissaires aux Comptes

PricewaterhouseCoopers Audit



Anik Chaumartin

ERNST & YOUNG et Autres



Valérie Mecus